

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4278  
9 December 1975

Limited Distribution

INTERNATIONAL CIVIL SERVICE COMMISSION

Note by the Secretariat

At its twenty-ninth session, the United Nations General Assembly established an International Civil Service Commission whose main task was defined as "the regulation and co-ordination of the conditions of service of the United Nations common system".

At the request of the Chairman of the Commission, one copy of the Commission's first annual report is circulated herewith to each contracting party for information.

COMMISSION DE LA FONCTION PUBLIQUE INTERNATIONALE

Note du secrétariat

A sa vingt-neuvième session, l'Assemblée générale de l'Organisation des Nations Unies a créé une Commission de la fonction publique internationale qu'elle a chargée principalement d'assurer "la réglementation et la coordination des conditions d'emploi dans les organisations qui appliquent le régime commun des Nations Unies".

A la demande du Président de la Commission, un exemplaire du premier rapport annuel de la Commission est distribué ci-joint à chaque partie contractante pour son information..